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Algemene ledenvergadering van de Wijkvereniging Vogelzang die gehouden werd bij Buro 
Lou, aan de Leijenseweg, om 20.00 uur. 
 
Aanwezig: het bestuur van de wijkvereniging, plus circa 15 leden. 
 
 
1) Opening en welkom 

 
De voorzitter, Jeffrey Rundberg, heet iedereen van harte welkom.  
 

2) Goedkeuring notulen ALV 2021 
 
De notulen van de ALV over 2021 zijn vooraf openbaar gemaakt en ter beschikking 
gesteld via de website www.wijkvogelang.nl. De notulen worden ter plaatse goedgekeurd, 
waarmee deze zijn vastgesteld. 
 

3) Secretarieel verslag 2021 
 
Het jaar 2021 wordt als 2de jaar gekenmerkt door de corona crisis met veelal aangepast 
programma: 
§ 3 apr Pasen: geen eieren, wel bosje narcissen& paaseitjes 
§ 27 apr koningsdag met spontaan lokale oranjemarkt 
§ 13 jun 100 jaar één van de wijkgenoten 
§ 7 juli ALV: afscheid Bert en welkom Esther en Madelon 
§ 28 aug wijkfeest: aangepast, wel spelletjes en drumworkshop  
§ 6 nov onderhoud groenstrook 
§ 6 nov running dinner 
§ 11 nov st maarten 
§ 16 dec versieren kerstboom met speurtocht langs lichtjes 
§ 5x koffieochtend voor de oudere wijkgenoten 
§ 7x nieuwsbrief 
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4) Financieel jaarverslag 2021 

 
Het financieel jaarverslag 2022 is aan de ALV ter beschikking gesteld en wordt toegelicht 
door penningmeester Tim Heere.  
§ Contributie-inkomsten dit jaar iets hoger, ook door de actie van bestuur om een 

opschoonactie op de ledenlijst te doen. 
o Besproken wordt hoe om te gaan met de vele wisselingen van bewoners 

afgelopen jaren. Voorgesteld wordt om te werken met 
straatvertegenwoordigers die bijhoudt welke nieuwe bewoners er zijn. 

§ Het wijkfeest is afgelopen jaar duurder uitgevallen. Dit omdat er wegens het niet 
doorgaan van het wijkfeest door corona in 2021 meer aan activiteiten is uitgegeven 
(spelletjes en drumsessie). Daarnaast is wegens het niet doorgaan van het buffet (ook 
door corona) meer geld besteed aan pizza en borrelhapjes.  

§ Ook dit jaar is een verantwoording aan de gemeente verstuurd waarvoor de bijdrage 
van de gemeente is benut.  

§ Kascommissie heeft controle gedaan op kosten en baten en hierover haar goedkeuring 
gegeven 

§ Er is geen aansluiting bij balans => is inmiddels wel uitgezocht maar is nog niet 
gedeeld en beoordeeld door kascommissie. Oorzaak problemen aansluiting: 
vooruitbetaalde contributies. 

 
Acties: 

§ Resultaten delen met kascommissie ter goedkeuring, zodat het financieel 
jaarverslag 2021 definitief goedgekeurd kan worden. 

§ Vereenvoudiging administratie contributie: voortaan worden de contributie-
inkomsten in het lopende jaar geboekt, ook als zij een ander jaar betreffen. 

 
5) Financiële begroting 2022, inclusief contributie 

 
De financiële begroting wordt ter plaatse getoond.  
§ Kosten gaan in het algemeen omhoog door inflatie. Zo zijn de kosten van de 

Nieuwsbrief verdubbeld, de huurkosten van materiaal voor het wijkfeest 25% 
gestegen, en ook de kosten van drank feest 20% gestegen.  

o Geopperd wordt of er net als vroeger wellicht weer sponsoren voor het 
wijkfeest gevonden moeten worden.  

§ Gemeentelijke bijdrage is nog steeds 1500 euro. Er zijn wel zorgen of dit zo blijft, 
omdat de gemeente moet bezuinigen. 

§ Voor het wijkfeest moet nu een Drankvergunning € 80,-worden betaald.  
o Deze kosten zijn evt in de toekomst te voorkomen door de bar bij iemand op de 

oprit te plaatsen.  
§ Er zijn eenmalige kosten spoorzone gemaakt. Dit betreft een bijdrage voor het 

organiseren van het lijsttrekkersdebat door de gezamenlijk betrokken 
wijkverenigingen voorafgaand aan de gemeenteraad-verkiezing dit jaar. Bilthoven-
Noord heeft hiervan overigens de meeste kosten aan betaald.  

o Tav de ontwikkelingen in de spoorzone is kennis uit de wijk gemobiliseerd om 
deel te nemen aan het participatie-traject. 

§ Er is nog geen reservering gemaakt voor de vervanging / onderhoud aan de AED. Hier 
worden over 5 jaar wel grote kosten verwacht.  

o De AED is overigens nog nooit gebruikt. 
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Contributie 
 
§ De contributie voor 2022 is gelijk gehouden met voorgaande jaren wordt vastgesteld 

op 10 euro per adres. 
§ Het bestuur van de wijkvereniging stelt voor om de contributie van 2023 te verhogen 

naar 15 euro per adres per jaar. Inflatie en het eventueel in de toekomst mogelijk 
wegvallen/minder worden van de gemeentelijke subsidie zijn hiervoor de aanleiding. 

o Opmerking: Waarom nu verhogen, nu de subsidie er nog wel is en er nog 
genoeg financiële reserves zijn 

o Opmerking: Wat is er vastgelegd in statuten omtrent lidmaatschap, contributie 
en stemrecht 

§ Meesten aanwezigen kunnen zich wel vinden in de contributieverhoging. 
 

Stemming 
Na stemming onder de aanwezigen wordt de contributieverhoging naar 15 euro per 2023 
goedgekeurd door de ALV, met dien verstande dat het bestuur een goede onderbouwing 
maakt en communiceert naar de leden voor het einde van dit jaar. 
 

6) Bestuur 
 
Het bestuur van de wijkvereniging bestaat momenteel uit van 6 leden:  
Jeffrey Rundberg (2015) – voorzitter 
Stacey Vrijhof (2018) – secretaris 
Tim Heere (2017) – penningmeester 
Bertine Klinkenberg (2020) 
Esther Strijbos (2021) 
Madelon Spruijt (2021) 
 

7) Activiteiten 2022 
 
Wijkactiviteiten: 

§ 16 apr: vogelzang wandeling met brunch 
§ Opmerking: wandeling was zeer goed bezocht, daarom moeilijk om vogels te 

spotten en gids goed te verstaan. Wellicht volgend jaar opsplitsen? 
§ 18 apr: paaseieren zoeken 
§ 20 aug: wijkfeest 

  
Komende activiteiten: 

§ Burendag, zat. 24 september.  
§ Hiervoor is subsidie verleend van €150. Idee is om een spelletjesmiddag voor 

kinderen in de basisschool leeftijd te organiseren. Andere bewoners natuurlijk 
welkom om te komen kijken en aan te sluiten bij de samenkomst daarna. 

§ AED basiscursus 
§ Omdat de vorige cursus niet doorging nu nieuwe data voor deze cursus: do. 6 

okt + ma.10 of di.11 okt – elk 6 tot 8 pers. Deze is alleen voor wijkbewoners. 
Degenen die zich al hadden aangemeld worden opnieuw uitgenodigd. 

§ Running Dinner is gepland op zat. 5 november 
§ St. Maarten, vr. 11 november 
§ Najaar bijvriendelijk inrichten groenstrook en wijk 
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8) Faceland 
 

Op 19 juli is vergunning verleend voor de vestiging van een cosmetische kliniek aan 
de Soestdijkseweg in het voormalig pand van Bubbles en Blessings. 
§ De vestiging van een cosmetische kliniek past niet in huidige bestemmingsplan => 

Gemeente wil wijziging bestemmingsplan op grond van de 
kruimelgevallenregeling 

§ Beroep op de kruimelgevallenregeling kan alleen mits ‘geen nadelige invloed 
verkeersafwikkeling’ en ‘geen onevenredige parkeerdruk’ 

§ Zienswijzen omwonenden (april/mei) ingediend, waarin zij aangeven het niet met 
deze redenering eens te zijn.  

§ Besluit door gemeente eerst aangehouden, beslistermijn verlengd 
§ Faceland doet toezegging: cliënten aanmoedigen om met de trein te komen en te 

parkeren driehoek, het maken van 12 Parkeerplaatsen op eigen terrein, de 
behandelduur is toch langer dan eerst benoemd, en er komen maar 4 
behandelruimtes i.p.v. 6.  

§ Gemeente heeft zonder voorbehoud vergunning afgegeven op deze toezeggingen. 
 

Standpunt wijkvereniging 
Het bestuur van de wijkvereniging vindt dit niet alleen lokaal probleem, maar ook een 
wijkaangelegenheid omdat de verkeersveiligheid (met name bij speelveldje op de 
Kruislaan) en parkeerdruk voor de hele wijk een probleem zullen zijn.  
Aanwezigen op de ALV kunnen zich hierin vinden. 
 
Actie: 
Het bestuur zal dan ook bezwaar aantekenen en verzoeken om voorwaarden op te 
nemen in besluit om te kunnen handhaven. 
Bestuur zal dit ook communiceren in de buurtapp en nieuwsbrief.  

 
9) Ingebrachte vragen en opmerkingen door ALV 
 

1. Wateroverlast in augustus na enorme regenval. Spoorlaan opnieuw blank. Ook rotonde 
bij 2e Brandeburgerweg weer blank. Bewoners met problemen met riool. 
§ Vraag: Is voor deze problemen iets voorzien in de nu geplande werkzaamheden 

aan de Leijenseweg? Antwoord: waarschijnlijk niet 
§ Rotonde is te laag gelegd, dus wateroverlast moeilijk om op te lossen 
§ Opmerking: Putten vrijhouden! 
§ Afkoppelen van regenpijpen van het Riool: informatie-avond organiseren voor 

geïnteresseerde wijkbewoners  
§ Bij gemeente navragen wat er op dit gebied gebeurt 

 
2. Verkeersveiligheid rotonde bij 2e Brandeburgerweg 

§ Veel meldingen van (bijna)ongelukken gedaan,  
§ gemeente heeft pijlen op het fietspad geschilderd om de situatie iets te verbeteren 

 
10) Afsluiting en borrel 

 
De vergadering wordt afgesloten. De voorzitter nodigt iedereen uit voor een drankje.  


